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P R O T O K O Ł  Nr  XXXVIII /2017 

z  sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

z dnia 16 maja  2017r. 

 

Sesja odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 13.00 – 15.00 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia  Sesji Rady Miejskiej  

w Ogrodzieńcu  

Powitał wszystkich obecnych, radnych oraz gości zaproszonych:  

 Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,  

 Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak, 

 Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia, 

 Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,  

 Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy 

Ogrodzieniec. 

 Sołtysów Gminy Ogrodzieniec. 

 

Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu. 

 

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana przez Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy  Ogrodzieniec 

Wszyscy radni zostali powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone 

niezbędne materiały, czyli  

 zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad, 

 projekty uchwał będące przedmiotem obrad.  

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji 

uczestniczyło 14 radnych - co zostało potwierdzone podpisami na liście obecności. 

Radny nieobecny Patryk Szczygieł . 

 

 

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad  

 

Kierownik Referatu Promocji i Spraw Społecznych Urzędu MiG Pani Iwona Rajca 

wniosła o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXXVII/279/2017 z dnia 31 marca 2017r. Projekt uchwały wczoraj 

podczas wspólnego posiedzenia wszystkich Komisji Rady omówił inspektor ds. 

oświaty. 
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Radna Wanda Bednarz zgłosiła o wycofanie z porządku sesji uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Zawierciańskiemu na realizację zadania 

związanego z dofinansowaniem utwardzenia pobocza przy drodze powiatowej nr 

1722S  ul. Ogrodzieniecka w Ryczowie. 

Radna w uzasadnieniu wskazała na fakt, iż decyzja w tej sprawie bez wiedzy 

mieszkańców nie powinna być podejmowana, bowiem w zadanie zaangażowane 

będą środki z funduszu sołeckiego.  

 

Zmiany w porządku sesji zostały przyjęte przez radnych bez uwag - 13 głosami. 

 

Porządek obrad wg którego prowadzona była sesja przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXXV2017 z sesji Rady Miejskiej z dnia 24 stycznia 

2017 oraz protokołu  Nr XXXVI/2017 z sesji Rady Miejskiej z dnia 21 lutego 

2017r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

użyczenia nieruchomości zabudowanej „Grodem na Górze Birów”, 

stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec położonej w obrębie Podzamcze 

na czas oznaczony do pięciu lat. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargowej nieruchomości położonej w Podzamczu ul. Partyzantów.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości od osób fizycznych na rzecz Gminy Ogrodzieniec w 

miejscowości Żelazko. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

pomiędzy Gminą Ogrodzieniec a osobą fizyczną. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy  nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Ogrodzieniec położonej w obrębie Giebło na czas oznaczony powyżej trzech  

lat z dotychczasowym dzierżawcą w trybie bezprzetargowym. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.  

10.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zawierciańskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem 

przebudowy chodnika przy drodze powiatowej nr 1724S ul. Turystyczna w 

Kiełkowicach Gmina Ogrodzieniec. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zawierciańskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem 

przebudowy chodnika przy drodze powiatowej nr 1727S, ul. Młodzieży w 

Gulzowie, Gmina Ogrodzieniec. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zawierciańskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem 

przebudowy chodnika przy drodze powiatowej nr 1729S ul Leśna, w Mokrusie 

Gmina Ogrodzieniec. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu za 2016r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu za 2016r. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach wydatków w budżecie Miasta i 

Gminy Ogrodzieniec na 2017 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenie skargi Ldz.1584/2017 z dnia 

16.02.2017 Edmunda Bednarza na Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały  nr XXXVII/279/2017 z dnia 31 

marca 2017 r. 

18. Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

19. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

20. Wnioski i oświadczenia.  

21. Zamkniecie obrad. 

 

 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu Nr XXXV2017 z sesji Rady Miejskiej z dnia 24 stycznia 2017 

oraz protokołu  Nr XXXVI/2017 z sesji Rady Miejskiej z dnia 21 lutego 2017r. 

 

Protokoł Nr XXXV2017 z sesji Rady Miejskiej z dnia 24 stycznia 2017 oraz protokoł  

Nr XXXVI/2017 z sesji Rady Miejskiej z dnia 21 lutego 2017r.- został przyjęty przez 

radnych bez uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych. 

 

 

 

Ad.4 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

użyczenia nieruchomości zabudowanej „Grodem na Górze Birów”, stanowiącej 

własność Gminy Ogrodzieniec położonej w obrębie Podzamcze na czas 

oznaczony do pięciu lat. 

 

Pracownik Urzędu MiG Adam Naziomek referent ds. gospodarowania mieniem 

gminnym  omówił  projekt uchwały. W uzasadnieniu  merytorycznym wskazywał na 

fakt,  iż w wyniku realizacji uchwały Gmina Ogrodzieniec będzie otrzymywać wpływy 

z zysków Spółki gminnej Zamek. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 
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Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 12  

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 1 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVIII/284/2017 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy użyczenia nieruchomości zabudowanej „Grodem na Górze Birów”, 

stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec położonej w obrębie Podzamcze na czas 

oznaczony do pięciu lat - została przyjęta. 

 

 

 

Ad.5 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargowej nieruchomości położonej w Podzamczu ul. Partyzantów.  

 

Pracownik Urzędu MiG Adam Naziomek referent ds. gospodarowania mieniem 

gminnym  omówił  projekt uchwały. W uzasadnieniu merytorycznym wskazywał na 

fakt iż w wyniku realizacji uchwały gmina uzyska dochód w postaci ceny sprzedaży. 

Dochodem gminy będzie również podatek od nieruchomości. Przetargowa forma 

zbycia pozwoli na uzyskanie jak najwyższej ceny. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 13  

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVIII/285/2017  w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargowej nieruchomości położonej w Podzamczu ul. Partyzantów - została 

przyjęta. 

 

 

 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxviii_284_2017.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxviii_285_2017.pdf
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Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości od osób fizycznych na rzecz Gminy Ogrodzieniec w 

miejscowości Żelazko. 

 

Pracownik Urzędu MiG Adam Naziomek referent ds. gospodarowania mieniem 

gminnym  omówił  projekt uchwały.   

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVIII/286/2017 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości od osób fizycznych na rzecz Gminy Ogrodzieniec w miejscowości 

Żelazko - została przyjęta. 

 

 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

pomiędzy Gminą Ogrodzieniec a osobą fizyczną. 

 

Pracownik Urzędu MiG Adam Naziomek referent ds. gospodarowania mieniem 

gminnym  omówił  projekt uchwały.  

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 13  

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVIII287/2017 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

pomiędzy Gminą Ogrodzieniec a osobą fizyczną - została przyjęta. 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxviii_286_2017.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxviii_287_2017.pdf
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Ad.8 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy  nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Ogrodzieniec położonej w obrębie Giebło na czas oznaczony powyżej trzech  

lat z dotychczasowym dzierżawcą w trybie bezprzetargowym. 

 

Pracownik Urzędu MiG Adam Naziomek referent ds. gospodarowania mieniem 

gminnym  omówił  projekt uchwały.    

Uzasadnienie merytoryczne uchwały zawierało między innymi informacje: 

Dzierżawca jest zainteresowany dalszą dzierżawą gruntu,  w dniu  04 maja  2017r. 

złożył wniosek o przedłużenie umowy na okres 10 lat. Dotychczasowa umowa 

zawarta 10 maja 2007r.  wygasa 09 maja 2017r. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 13 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVIII/288/2017 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy  nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Ogrodzieniec położonej w obrębie Giebło na czas oznaczony powyżej trzech  lat z 

dotychczasowym dzierżawcą w trybie bezprzetargowym - została przyjęta. 

 

 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.  

 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu Pani Grażyna Gaweł 

omówiła projekt uchwały . 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxviii_288_2017.pdf
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Głosów „Za”  - 11  

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 2 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVIII/289/2017 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków - została przyjęta. 

 

 

 

Ad. 10 

 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zawierciańskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem 

przebudowy chodnika przy drodze powiatowej nr 1724S ul. Turystyczna w 

Kiełkowicach Gmina Ogrodzieniec. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan  Andrzej Mikulski omówił projekt uchwały. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady.  

Poprawka kwoty w uchwale  - zwróciła  na to  uwagę radna  E. Stanek.  

Nowy projekt uchwały zawierający autopoprawkę (dot. kwoty 25 tyś zł na to zadanie)  

został odczytany. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 13  

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVIII/290/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zawierciańskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem przebudowy 

chodnika przy drodze powiatowej nr 1724S ul. Turystyczna w Kiełkowicach Gmina 

Ogrodzieniec - została przyjęta. 

 

 

 

Ad. 11. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zawierciańskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem 

przebudowy chodnika przy drodze powiatowej nr 1727S, ul. Młodzieży w 

Gulzowie, Gmina Ogrodzieniec. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Andrzej Mikulski omówił projekt uchwały. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxviii_289_2017.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxviii_290_2017.pdf
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Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 13  

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVIII/291/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zawierciańskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem przebudowy 

chodnika przy drodze powiatowej nr 1727S, ul. Młodzieży w Gulzowie, Gmina 

Ogrodzieniec - została przyjęta. 

 

 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zawierciańskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem 

przebudowy chodnika przy drodze powiatowej nr 1729S ul Leśna, w Mokrusie 

Gmina Ogrodzieniec. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Andrzej Mikulski omówił projekt uchwały. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 13  

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVIII/292/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zawierciańskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem przebudowy 

chodnika przy drodze powiatowej nr 1729S ul Leśna, w Mokrusie Gmina 

Ogrodzieniec - została przyjęta. 

 

 

 

 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxviii_291_2017.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxviii_292_2017.pdf
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Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu za 2016r. 

 

Temat zreferowała Księgowa Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu 

Pani Urszula Podsiadło.  

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 13  

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVIII/293/2017 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu za 2016r. -  

została przyjęta. 

 

 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu za 2016r.  

 

Temat zreferowała Księgowa Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu 

Pani Urszula Podsiadło.  

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 13  

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się – 1 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVIII/294/2017 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu za 2016r - została 

przyjęta. 

 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxviii_293_2017.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxviii_294_2017.pdf
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Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach wydatków w budżecie Miasta i 

Gminy Ogrodzieniec na 2017 rok. 

 

Skarbnik Gminy Pani Anna Kuźniak przedstawiła propozycję zmian w budżecie 

zgodnie z załączonym projektem uchwały. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 14  

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVIII/295/2017 w sprawie zmiany w planach wydatków w budżecie 

Miasta i Gminy Ogrodzieniec na 2017 rok - została przyjęta. 

 

 

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenie skargi Ldz.1584/2017 z dnia 

16.02.2017 Edmunda Bednarza na Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec. 

 

Sekretarz MiG Pan Dariusz Ptaś zreferował sprawę i przedstawił uzasadnienie 

merytoryczne  - stanowi ono integralną cześć projektu uchwały.  

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 14  

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVIII/296 /2017 w sprawie rozpatrzenie skargi Ldz.1584/2017 z dnia 

16.02.2017 Edmunda Bednarza na Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec- została 

przyjęta. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxviii_295_2017.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxviii_296_2017.pdf
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Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały  nr XXXVII/279/2017 z dnia 31  

marca 2017 r. 

 

Kierownik Referatu Promocji i Spraw Społecznych Urzędu MiG Pani Iwona Rajca  

omówił projekt uchwały. Miedzy innymi zaznaczyła,  że w związku z zawiadomieniem 

o wszczęciu postępowania przez Wydział Nadzoru Prawnego ŚUW w Katowicach w 

sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr XXXVII/279/2017 RM w Ogrodzieńcu z 

dnia 31 marca 2017 r. w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli i 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Ogrodzieniec, zaistniała konieczność do wprowadzenia w niej zmian. Pismem z dnia 

10 maja br. Burmistrz MiG poinformował Wydział Nadzoru Prawnego, że do 

porządku obrad RM w Ogrodzieńcu wyznaczonej na dzień dzisiejszy tj. 16 maja 2017 

r. zostanie zgłoszony projekt uchwały dotyczący zmiany uchwały RM w Ogrodzieńcu 

Nr XXXVII/279/2017 uwzględniający zastrzeżenia zawarte w zawiadomieniu o 

wszczęciu postępowania. Ponadto tym samym pismem wniósł o niewydawanie 

rozstrzygnięcia nadzorczego i umorzenie postępowania w tej sprawie. 

Wobec powyższego projekt uchwały określa następujące kryteria brane pod uwagę 

na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec 

oraz liczbę punktów za kryteria: 

1. Rodzeństwo kandydata kontynuuje edukację w przedszkolu lub oddziale 

przedszkolnym w szkole podstawowej, do którego złożono wniosek za 12 punktów; 

2. Oboje rodziców/opiekunów prawnych kandydata pracują za 6 punktów. 

Podsumowując:  

Zmiany te dotyczą większości gmin w kraju. W przypadku naszej gminy wszystkie 

dzieci zgłoszone w wieku od 3 do 5 lat zostały przyjęte w pierwszym etapie 

postępowania rekrutacyjnego. Nie wpłynęło żadne zażalenie.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 14  

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVIII/297/2017 w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/279/2017 z dnia 

31 marca 2017 r. - została przyjęta. 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxviii_297_2017.pdf
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Ad. 18 

Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

 

Radny Zbigniew Fabiańczyk wnioskował o przeprowadzenie remontu dróg 

gminnych w Gieble i Gieble Kolonii. Drogi posiadają liczne uszkodzenia i 

nierówności.  

 

Radny Zygmunt Podsiadło zgłosił następujące wnioski i interpelacje:  

Poprawić lub wymienić oświetlenie uliczne na ul. Zamkowej (przed zamkiem) 

pokrzywione słupy, zbite lampy. 

Mieszkańcy przyjeżdżający do Urzędu załatwić sprawy urzędowe nie mają gdzie 

zaparkować (na parkingu przy urzędzie stoją te same samochody – brak miejsc 

dla petentów). 

W ubiegłym roku były wykonywane pomiary geodezyjne nieruchomości w 

Podzamczu w wyniku czego bardzo znacznie wzrosły podatki. Czyj był to pomysł 

i na czyje zlecenie były te pomiary? Czy te pomiary dotyczyły tylko Podzamcza? 

Skąd taki wzrost podatków?  

 

Radna Wanda Bednarz  przekazała prośbę mieszkańców Ryczowa, którzy 

zwracają się  o załatanie dziur na ulicy Kościelnej. Ta ulica wymaga gruntownej 

naprawy i jest niebezpieczna dla korzystania przez mieszkańców. 

Radna wnioskowała również   o załatanie dziur w przystanku na ulicy Agrestowej 

w Ryczowie.  

 

Radny Jerzy Janoska  wskazując na ulicę Reja w Fugasówce stwierdził ,że   to 

jest droga dojazdowa do trzech zakładów pracy jest ona  w bardzo złym stanie . 

Ma tyle dziur po zimie, że stała się nieprzejezdna. Ktoś umieścił na niej garb 

zwalniający i nie ma o tym ostrzeżenia w postaci odpowiedniego znaku 

drogowego. Kto jest zarządcą tej drogi? 

 

Odpowiedzi Burmistrza: 

 

Ulica Reja - w ostatnim czasie wykonaliśmy przedmiar robót i kosztorys odcinka 

najbardziej zniszczonego tej drogi.Przebudowa wyniosłaby ok. 160 tys.zł. Jest to 

duża kwota, której nie ma w budżecie, dlatego zaproponowaliśmy firmom 

działającym przy tej ulicy wspólne wykonanie remontu. Czekamy na odpowiedź. 

 

Remonty dróg w gminie – jesteśmy w trakcie napraw. We własnym zakresie 

robimy te prace, które możemy wykonać swoimi siłami. Do prac poważniejszych 

musimy wynająć specjalistyczną firmę. 
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Ulica Zamkowa w Podzamczu – rozpoznam jak wygląda sprawa oświetlenia 

zamkowego. Jest to główne dojście do zamku i oświetlenie powinno być sprawne. 

 

Podczas przebudowy parkingu przy urzędzie powiększyliśmy ilość miejsc 

parkingowych, ale stale jest ich za mało, ponieważ przybywa osób posiadających 

samochody. Kolejne miejsca parkingowe są możliwe przy przyszłej przebudowie 

przestrzeni publicznej Placu Wolności. 

 

Ewidencja gruntów jest zadaniem powiatu. W ostatnich latach przeprowadzono 

aktualizację ewidencji na Fugasówce, Żelazku, Śrubarni, częściowo w 

Ogrodzieńcu,  a ostatnio w Podzamczu.  

Podczas tej czynności organ (starostwo) wyłapuje budynki, które zostały 

wybudowane i nie zgłoszone do ewidencji budynków, a także grunty 

niepoprawnie sklasyfikowane i je aktualizuje. Większe opłaty nie są związane ze 

wzrostem podatków, a jedynie z aktualizacją przedmiotu opodatkowania.  

 

 

 

Ad. 19 

Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

 

6 kwietnia w remizie OSP Podzamcze odbył się Gminny Konkurs Wiedzy 

Pożarniczej pn. „Młodzież zapobiega pożarom” dla uczniów szkół podstawowych 

z terenu gminy Ogrodzieniec oraz gimnazjum. Organizatorem corocznego 

konkursu jest Zarząd Miejsko-Gminny OSP w Ogrodzieńcu.  

 

9 kwietnia po raz trzeci na placu Piłsudskiego w Ogrodzieńcu odbył się Jarmark 

Wielkanocny, zorganizowany przez MGOK w Ogrodzieńcu i Spółkę „Zamek”. 

 

18-19 kwietnia w naszej gminie nastąpił nieoczekiwany atak zimy. Wzmożone 

opady śniegu spowodowały znaczne utrudnienia drogowe. Jednostki OSP z 

naszej gminy interweniowały 7 razy. Główny powód wyjazdów to usuwanie 

połamanych drzew wzdłuż dróg, usuwanie przeszkód drogowych powstałych w 

wyniku opadów śniegu. Najtrudniejsza sytuacja była na głównych drogach, na 

których poruszał się ruch tranzytowy, m.in. pomiędzy Ogrodzieńcem a 

Podzamczem, gdzie ciężarówki zablokowały przejazd. 

 

25-27 kwietnia w Piekarach Śląskich odbyło się IV Śląskie Forum Drogownictwa 

organizowane przez Polski Kongres Drogowy i Zarząd Dróg Wojewódzkich w 

Katowicach. W corocznych spotkaniach drogowców od samego początku bierze 

udział Burmistrz Miasta i Gminy Ogrodzieniec. Spotkanie jest poświęcone 

wymianie doświadczeń zarządców dróg, projektantów i naukowców oraz 
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miejscem, na którym prezentowane są najważniejsze rozwiązania z zakresu 

drogownictwa. Dzięki tym spotkaniom możemy lepiej zaplanować remonty i 

przebudowy dróg gminnych.  

 

30 kwietnia w OSP Giebło odbyły się uroczystości z okazji Dnia Strażaka dla 

Parafii Giebło. 

 

6 maja w OSP Ryczów Kolonia odbyły się uroczystości z okazji Dnia Strażaka dla 

Parafii Ryczów. 

 

3 maja odbyły się uroczystości związane z 226 rocznicą uchwalenia Konstytucji 3 

Maja. 

 

9 maja w Gimnazjum w Ogrodzieńcu odbyło się spotkanie prof. Jerzego Buzka - 

byłego premiera RP, byłego przewodniczącego Parlamentu Europejskiego, 

obecnego posła do Europarlamentu z młodzieżą szkół podstawowych i 

gimnazjum. Wizyta profesora miała związek z wręczeniem nagród w konkursie 

wiedzy o Unii Europejskiej organizowanego przez Gminne Centrum Informacji. 

Tegorocznymi głównymi laureatami są uczennice gimnazjum, a w nagrodę  

otrzymały „Bilet do  Brukseli” na wyjazd do Parlamentu Europejskiego i spotkanie 

z prof. J.  Buzkiem w Brukseli. Tegoroczny konkurs miał formę plastyczną i 

poświęcony był gminom partnerskim z  gminą Ogrodzieniec. 

 

12-14 maja delegacja gminy Ogrodzieniec wraz z Młodzieżową Orkiestrą Dętą 

przebywała na obchodach Dnia Polonii i Polaków w Zagrzebiu, na Chorwacji. 

Uroczystości były okazją do promocji gminy Ogrodzieniec w Chorwacji i 

prezentacji terenów inwestycyjnych naszej gminy. Delegacja przebywała na koszt 

strony chorwackiej, a promocję gminy uświetnił dwukrotny występ Młodzieżowej 

Orkiestry Dętej. 

 

Zadania inwestycyjne; 

Ruszyły roboty w ramach „Uzbrojenia terenów Ogrodzienieckiej Strefy 

Inwestycyjnej” . 

Rozpoczęto prace przy budowie kanalizacji deszczowej i sieci wodociągowej, 

rozebrano budynki pozostałe po cementowni.  

Kontynuowane są roboty budowlane przy przebudowie odcinka ul. Kościuszki w 

centrum Ogrodzieńca.  

24 kwietnia 2017r. została podpisana umowa pomiędzy Gminą Ogrodzieniec, a 

Województwem Śląskim o przyznaniu dotacji na realizację projektu pn.„Ruch i 

rekreacja to zdrowie – budowa i przebudowa placów zabaw i miejsc  rekreacji na 

terenie Gminy Ogrodzieniec”. W ramach tego zadania zostanie wybudowany 

nowy plac zabaw przy szkole w Gieble oraz zewnętrzna  siłownia na „Krępie” i na 
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terenie osiedla E. Orzeszkowej. Ponadto zostaną doposażone miejsca rekreacji w 

urządzenia siłowni zewnętrznej w Gieble (przy boisku KS Giebło), w 

Kiełkowicach, w Gulzowie, w Ryczowie i w Ryczowie Kolonii. Wysokość 

przyznanej dotacji, zgodnie z zapisami umowy to 138.726 zł. Planowany termin 

realizacji zadania – listopad 2017r. 

Otrzymaliśmy dofinansowanie z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na 

budowę ogólnodostępnej toalety publicznej w Ogrodzieńcu przy ul. Kościuszki 

(obok parkingu przy OSP). W najbliższym czasie zostanie podpisana umowa na 

dofinansowanie.  

 

 

 

Ad. 20 

Wnioski i oświadczenia.  

 

Sołtys Pan Grzebieluch poruszył sprawę związaną z inkasem podatkowym – chodziło 

o terminy wpłat i o to, że sołtysi nie będą teraz mogli po terminie inkasować wpłat od 

mieszkańców.  

 

Pani Skarbnik wyjaśniła te kwestie i zaznaczyła, że opłaty musza być pobierane w 

terminie, po terminie wpłaty będą inkasowane w kasie urzędu (w banku).  

 

Pozostali sołtysi obecni na sesji również podnosili te sprawy wskazując jednocześnie 

na fakt, iż mieszkańcy będą się temu sprzeciwiać i oburzać, a winą za taki stan 

rzeczy obarczą sołtysów, dlatego prosili o ujednolicenie spraw związanych z 

terminami płatności podatków rolnych i leśnych oraz  opłat śmieciowych oraz podanie 

informacji w tej sprawie mieszkańcom do wiadomości. 

 

 

 

Ad. 21 

Zamkniecie obrad. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku z 

tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział w sesji.  

Zamknięcie sesji nastąpiło o godz.15.00 

 

 

Podpis protokolanta:    Podpis przewodniczącego obrad: 

 

 
 


